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Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Orkland Rådhus, Dyrlikammen 
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Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Nina Olsen    Nestleder 
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 Caroline Skogaker   Ungdomsutvalg 
  
    
  
Forfall: Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud 
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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

1. Kasserer og leder var invitert til styremøte i pensjonist- og uføreutvalget. 
Saken som vi skulle være med på var hvor mye aktiviteter som 
hovedforretninga skulle være med på å dekke. Utvalget har to store 
begivenheter i løpet av året. Det er busstur og julemøte med middag og 
musikk. Sak 04/24 vedtok pensjonist- og uføreutvalget å innføre egenandel på 
busstur for medlemmer på kr. 100,-. Hovedforretningen dekker julemøte.   

2. 5. mars så var leder og hovedtillitsvalgt fra Levanger til tariffkonferanse i 
samfunnsbedriftene. Det ble gått igjennom innsendte krav fra 
tariffkonferansen som var høsten 2023 og erfaringer fra tidligere 
lønnsforhandlinger i samfunnsbedriftene.  

3. 8. mars ble markert med utdeling av roser til damene i ReTrans, Retura, 
ReMidt og renholdere og kjøkken på Orkdal Helsetun.  

4. 11. og 12. mars ble det holdt et webinar om konfliktberedskap. De som ble 
invitert til dette var leder, kasserer og en representant fra styret.   

5. Årsmøte i LO Orkland og omegn. Årsmøte ble holdt i Folkets hus, Råbygda. 
Vanlige årsmøtesaker ble tatt opp.    

6. Representantskapsmøte var 20.-21. mars. Årsberetning, regnskap og budsjett 
ble gjennomgått. Foredragsholdere som snakket bl. annet om Posten sin 
fremtid, tariffoppgjøret 2024, barnebyen i Angola og situasjonen på Gaza.   

7. Perioden for de som er oppnevnt som LOs arbeidslivskyndige meddommere 
går ut 31.12.2024, og 19 nye arbeidslivskyndige meddommere vil bli foreslått 
fra LOs regionskontor i Trøndelag.  
De nye meddommerne skal fungere fra 1. januar 2025 t.o.m. 31. desember 
2028, se vedlagte informasjon og retningslinjer. Informasjon ligger i Teams, 
Fagforeningsstyret Orkland, vedlegg.       
 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

 

  Forslag til vedtak: 

 Til orientering. 
__________________________________________________________________________ 
 
17/24  Regnskap 
  Sammendrag: 

Regnskapet for første kvartal legges frem. 
 

  Følgende hadde ordet: 
  Jan-Rune Erlandsen 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
  



 
 
18/24 Medlemsutvikling 
 Sammendrag: 

Det var en negativ utvikling den første måneden av året. Vi har hatt de siste 
månedene en liten økning av medlemmer. Vi har fått noen utmeldinger som 
ikke er fornøyd med tillitsvalgte og medlemstilbud fra Fagforbundet. Det er 
innenfor helse og samferdsel & teknisk.    
Fra 1. januar så har vi en økning med 13 medlemmer totalt. Vi har i samme 
periode en økning på 10 yrkesaktive medlemmer. Siste måned så er det 14 
flere medlemmer.   
Vi må fortsatt holde trykket oppe på verving.  
Fullstendig oversikt finnes i Teams.   
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 
Oda Rønnes Nygård 
 
Forslag til vedtak: 
Styret har et felles ansvar for verving. Alle i sine roller, må innenfor sitt 
område, sikre at klubbtillitsvalgt følger med, og er på når det kommer nye 
ansatte på deres arbeidsplasser.    

__________________________________________________________________________ 
 
19/24  Fagforbundsuka  
  Sammendrag: 

Uke 25 er første av to fagforbundsuker, det er fra 17.-21. juni. Det er verving 
som skal være i fokus. I tillegg så skal en drive med medlemspleie. Logg inn på 
Fagforbundets hjemmeside for tips og råd. Fagforbundsuka | Fagforbundet   

   
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
  Bitte Selnes 
  Bente Fagerli 
  Nina Olsen 
  Jan Arne Øberg 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret setter opp forslag på arbeidsplassbesøk. Vi stiller med stand og 
verveartikler.   

___________________________________________________________________________ 
 
20/24  LO-kongressen 2025 (rundskriv 5/24) 
  Sammendrag: 

Mai 2025 holdes LO’s 36. ordinære konferanse. Det er sendt ut debatthefte til 
alle LO sine organisasjoner om å komme med innspill til forslaget som LO-
sekretariat har laget. Rundskrivet finnes i «Min side», Fagforbundet. 

https://www.fagforbundet.no/for-tillitsvalgte/fagforbundsuka/


 
Innkomne forslag til endringer blir behandlet i rep.skapsmøte i oktober. Frist 
for å sende inn forslag fra fagforeningene er 1. august 2024. Alle 
klubbtillitsvalgte oppfordres til å ta debatten inn i sine møter med 
medlemmene.   

  
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Nina Olsen 
             
  Forslag til vedtak: 

Lag innkalling til klubbmøter pr seksjon med debatthefte for LO-kongressen 
som tema. Forslag som fremkommer på klubbmøter sendes styret innen 1. juli 
2024.  

___________________________________________________________________________ 
 
21/24  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Søknad om stipend.   
Medlemmet søker om stipend for inneværende år. Har studieplass ved 
MedLearn AS til 01.02.2025.  
 

Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret gir medlemmet kr. 3000,- i stipend for videreutdannelse. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 2: 
Yrkesskadefond for brann- og redningspersonell. Yrkesseksjonsleder 
samferdsel og teknisk orienterer styret om saken.   
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Jan Arne Øberg 
Bente Fagerli 
Nina Olsen 
Elisabeth Opphaug 
Jan-Rune Erlandsen 
 

Forslag til vedtak: 
Ingen forslag til vedtak.  Saken står til neste styremøte. 
 
 



 
 
Sak 3: 
Søknad om støtte til Public 360 brukerforum. Tre medlemmer fra arkiv og 
service søker om støtte til deltagelse.   
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret gir kr. 8000,- pr deltaker. For å få summen refundert må det 
dokumenteres med bilag. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 

22/24  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


